



**TRAXTER**  
MEWP Tyres by Trident



Comprehensive Tyre Solutions for  
Boom Lifts | Rough Terrain Scissors | Telehandlers | Scissor Lifts

**Ex Stock availability of Tyres, Wheels & Assemblies for all makes and models**

- ▶ Ready to Fit Solid Tyres & Wheel Assemblies
- ▶ Ready to Fit Foam Filled Assemblies
- ▶ Non-marking Wheels for Scissor Lifts
- ▶ Consolidated Shipments
- ▶ Wheel Exchange Program



Booth - W44231



STAND 130

INDIA : Survey No. 70/A, Rashmi Industrial Estate, Wanawadi, Pune - 411 040  
India Phone : +91 20 40092355, Email : salesteam@trident-intl.com

| [www.trident-intl.com](http://www.trident-intl.com)



**Schaften  
Cranes**

Worldwide Bare Rental

**We master  
gravity**

This is what superior lifting looks like. Delivering cranes with heavy lifting capacity and various configurations we master the toughest of lifting challenges. With our cranes any job becomes a safe and feasible task, any lift can be conquered.

[SCHAFTENCRANES.COM](http://SCHAFTENCRANES.COM)



Firma/Company	Area/Halle	Stand
BG Lift	FS	FS.1103/5
Brennero Gru	FS	FS.1103/5
Cobra	B4	B4.331
Cormach	FN	FN.722/10
Cranab	FN	FN.926/2
Fassi	FN	FN.926/2
Ferrari International 2	FN	FN.1025/1
Hidrokon	FN	FN.827/2
Marrel	FN	FN.926/2
Maxilift	B4	B4.331
MKG	FN	FN.929/5
MPG	FN	FN.831/2
Next Hydraulics	B4	B4.331
Palfinger	FN	FN.826/9



Cormach



Hidrokon



Cormach



Fassi

The loader crane sector is not as well represented this year as in the past with several manufacturers staying away, however there is still a great deal to see. We start the tour in the northern FN outside area with market leader **Palfinger** which will unveil the fruits of its cooperation with ZF and Mercedes to develop a practical all-electric truck and articulated crane combination, with the option of a hybrid version using a generator. It is also developing its own battery electric cranes for mounting on regular diesel chassis and investing in new digital solutions to simplify the operation of its equipment for a more user-friendly and safer machine. Its Smart Control is an intuitive crane tip control system which it says provides greater precision, simplicity, intuitiveness and safety, making it easier for less experienced operators to work as fast and as smoothly as more skilled operators. Other features include Paltronic 180, a new automated stow and return function and the new PK 250 TEC and 'Generation 3' cranes.

Over the aisle **Cormach** has not revealed what it will display but

expect to see examples of its larger models with unique over centre linkage. We now head back past Palfinger to see **MPG** with its massive knuckle boom cranes with load moments to 430t/m. Directly opposite, fellow Turkish manufacturer **Hidrokon** will have some examples of its latest folding loader cranes and heavy articulated models. A few steps to the east brings us to German manufacturer **MKG** with units from its HLK and HMK range of cranes. Head due south a block or two to find another top three manufacturer - **Fassi** - exhibiting alongside its **Cranab** and **Marrel** subsidiaries. As with other manufacturers Fassi is focusing on electric powered cranes. Take a look at a demonstration of its SHT (Smart Hybrid Technology) system now available on an increasing range of its crane models.

Head now to area FS for **BG Lift** with its compact cranes with fellow business **Brennero Gru** while **Next Hydraulics** can be found in Hall B4 with its brands of mini loader cranes, **Maxilift** and **Cobra**.

Das Angebot an Ladekränen fällt dieses Jahr etwas dünner aus als bei der letzten bauma im Jahr 2019. Gut ein Dutzend Hersteller sind in München am Start, wovon sich die meisten im Freigelände Nord niedergelassen haben. Wir starten unseren Rundgang am Vertikal-Stand im Freigelände Mitte und steuern gen Norden zum technologisch wohl führenden Hersteller **Palfinger**. Zu konkreten Neuheiten hält sich der österreichische Konzern bedeckt. Demonstriert wird mit Paltronic 180 eine neuartige Funktion zum temporären Speichern mehrerer Kranarmpositionen, das steht fest. Auch am Start: Smart Control, die innovative Kranspitzensteuerung für den TEC 7 Kran. Hinzu kommt das System Palfinger Connected mit den digitalen Plattformen Fleet Monitor, Operator Monitor und Service Cockpit. Am Stand erwartet wird auch der innovative PK 250 TEC und wohl die neue 'Generation 3' der Forst- und Recyclingkrane.

Einen Block weiter westlich thront der italienische Hersteller **Cormach** mit seinen mitunter großen und

auf schwerste Lasten ausgelegten Lade- und Montagekränen. Zwischen Palfinger und Scheuerle hindurch begeben wir uns nach Osten zu, türkischen Akteur **MPG** mit seinen Knickarmkränen mit Lastmomenten von 20 bis 430 mt. Nicht zu verwechseln mit dem norddeutschen Hersteller **MKG**, wenige Schritte weiter, mit seinem umfangreichen HLK- und HMK-Programm wie auch Baustoffkrane. Südwestlich geht es jetzt zum türkischen Kranbauer **Hidrokon**. Im nächsten Block gen Südosten erwartet Sie **Fassi** aus Italien mit seinem riesigen Ladekransortiment und seinen Marken **Cranab** (Forstkrane) und **Marrel**. Hier dürfte das neue System Fassi SHT (Smart Hybrid Technology) auf großes Interesse stoßen. Es ist für eine breite Palette von Kranmodellen verfügbar, vom Modell Micro bis hin zu Kranen mit einem Hubmoment von 40 mt. Damit kann im vollelektrischen Modus gearbeitet werden, auch wenn der LKW-Motor aus ist.

Im Freigelände Süd finden Sie noch **Brennero Gru** und in den Hallen **Next Hydraulics** aus Italien mit seinen Kranen der Marken **Maxilift** und **Cobra**.



Hidrokon



BG Lift



Palfinger